

PREFACE

The 10th Annual Conference of the Canadian Association for Information Science in Ottawa, 1982 completes one decade and begins a second for CAIS.

As the theme -- "Information -- the Ultimate Employer" shows, we are all employed in the information industry in one form or other. The annual conference provides our members and others interested in the work of the Association an excellent forum for exchanging experiences, opinions, plans and sharing dreams about the unquestionably bright future of information processing and transfer technology.

We enter our second decade, with hope and pride in our national association.

The members of the conference organizing committee hope that all these expectations will be realized and wish to express their grateful thanks to all those who contributed to making this conference a successful event.

Mary Frances Laughton
Chairman
Organizing Committee
CAIS 82

PREFACE

La 10^{ème} conférence annuelle de l'Association canadienne des sciences de l'information qui aura lieu à Ottawa en 1982 complète une décade et en commence une seconde pour l'ACSI.

Comme le thème "l'information: de A à Z" nous le rappelle, nous travaillons tous dans le champ de l'information sous une forme ou une autre. Cette conférence annuelle permet aux membres ainsi qu'à d'autres gens qui portent intérêt aux oeuvres de l'Association d'échanger des épreuves personnelles, des opinions, des projets et aussi de partager des rêves de l'avenir de l'informatique et du transfert de la technologie qui s'annoncent brillamment.

Nous entreprenons donc notre seconde décade avec espoir et orgueil en notre association nationale.

Les membres du Comité organisateur de la conférence espèrent que toutes les espérances seront réalisées et désirent remercier tous ceux qui ont contribué au succès de cette conférence.

Mary Frances Laughton
Présidente
Comité organisateur
ACSI 82